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Starter vi op eller hvad? 
Vi har endnu ikke retningslinjer fra myndighederne, der siger at vi kan starte op. Det betyder, at 
vi endnu ikke ved, hvornår vi er i gang igen. 
I bestyrelsen har vi drøftet situationen og der er enighed om, at vi ikke starter op, før vi er helt 
sikre på, at det er forsvarligt.  
Vi har en del medlemmer som er i risikogruppe. Vi skal derfor ikke risikere, at vi ved at starte op 
får nogen smittet. I vores danse skifter vi partner hele tiden og kan derfor meget hurtigt sprede 
en smitte, hvis der er en der har smitten med sig. 
Karin vil tage kontakt til DGI for at høre hvordan de vurderer situation og høre om de udstikker 
retningslinjer i forhold til os, hvis det kommer dertil, at vi kan starte op.  
Bestyrelsen mødes igen i september, hvor vi igen vurderer, om vi kan starte op. 

 
Ny kasserer 
Der er ingen i hverken bestyrelsen eller blandt suppleanter, som ønsker at påtage sig opgaven 
som kasserer. I vores vedtægter står heller intet om, hvordan vi takler den situation vi er i nu, 
hvor vi ikke har Orla mere.  
Bestyrelsen har derfor handlet helt på egen hånd og fundet en løsning på, hvordan vi får de 
opgaver løst, som Orla havde som kasserer. 
Vi er så heldige og meget glade for at Margit Schlosser vil tage over på kasserer opgaven. Margit 
har været regnskabskontrollant på regnskabet og har derfor et godt indblik i, hvordan tingene 
hænger sammen hos os. 
Margit deltager på bestyrelsesmødet i september, hvor vi gennemgår de opgaver, hun vil få. 
Så velkommen til Margit. 
 
 
 
 
Lige et foto fra før 
corona. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Venlig hilsen Bestyrelsen 


